
Referat fra møde i Lokalrådet, mandag d. 21. august 2023 kl. 19.00 i kirkehuset Thyregod 
Tilstede er Jean, Bjarne og Kirsten. 
 
 

1. Siden sidst. / opfølgning / velkommen: 
 Status for stenmel l petanquebanen (Mona) (Jean) 

Der er bevilliget 2.300 fra Antennepuljen i Thyregod. Hvis det ikke er nok, kontakter de 
Jean. 

 Status for cykelsta on (Chris an) 
Chris an har fået afslag fra Naturfonden, men har fundet 3 andre fonde, som han vil 
søge. 

 Status for hundeskov (Chris an) 
Der er to interesseret, som godt vil være med i et udvalg. Chris an arbejder videre 
hermed. 

        Status omkring Thyregod Skole (Bjarne). 
Der var enighed om, at vi skal begynde at bruge vores hjemmeside, Facebook m.m. 
til at ”tale skolen op”, når der er mulighed for det – med små positive historier m.m. 
Bjarne arbejder videre hermed. 

        Status omkring Landsbyvisionen (Jean). 
       Der bliver møde herom i oktober kvartal omkring det videre forløb. 
        Status omkring renovering af skovsti i Skovlunden (Bjarne). 
       Der er kommet et læs granitskæver, som mangler at bliver fordelt. Der er indkaldt til  
       arbejdsdag den 9. september kl. 9.00 
        Status omkring ”æblelund” i Skovlunden (Bjarne). 
       Kommunen vil overdrage jorden til grundejerforening. Der er ikke en grundejerforening   
       i området. Bjarne har kontaktet grundejerne i området, men ikke hørt fra dem. Der gøres  
       ikke mere fra vores side. 

 
2. Strategiplan cykels  status?  

Bjarne og Jean har været l møde på rådhuset sammen med Svend Erik Nielsen. Der 
arbejdes videre hermed. 

 
3. Orientering: 

 
  Kort om Lokalrådets økonomi 

 Orientering om posteringer siden sidste møde. Saldo på kontoen 10.467,51 kr. dags  
 dato. 

 
 

4. Optakt til bysyn, som afholdes onsdag d. 4. oktober kl. 8.30 – 10.00 
         Diskussion af den færdiggjorte liste 
    Bemærk, at VK bl.a. skriver sådan i deres tilbud om et bysyns-mødeinvitation til  
       mødet: ”Det er ikke nødvendigt at mødes med mere end en fra lokalområdet,  
       men alle er velkommen. 



       Emner der drøftes på mødet er, forhold på vej (vejens beskaffenhed),          
       sikkerhed / tryghed på vejen, offentlige grønne områder”. 
           
       Bjarne og Jean udarbejder liste til udsendelse. 
       Bjarne, Jean og Kirsten deltager i bysynet som repræsentant for lokalområdet. 
 

5. E-mails fra Kommunen gennemgang (læs gerne og kommenter) 
Kickoff for Lokalråd 12. september. Bjarne og Kirsten overvejer at deltage. 
Netværksmøde den 28. september hos Danakilde i Vester. Bjarne laver opslag på 
hjemmesiden og Jean deler på FB. 
Temadag for lokalråd 7. oktober. Bjarne og Jean overvejer at deltage.  

 
6. Næste møde? 

Mandag, den 6. november kl. 19.00 i Kirkehuset. 
 

7. Eventuelt  
Intet. 


